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手机失物招领英文范文 第一篇One day, I received an invitation from another school to give a speech on how to learn English well. I was...
手机失物招领英文范文 第一篇
One day, I received an invitation from another school to give a speech on how to learn English well. I was very happy. I accepted my invitation.
I prepared my speech, put my notes in my bag and went there by bus. On the bus, I found my notes and ID card missing. I was very worried, but I knew that the bus would not stop and let me look for the lost property.
When I saw the documents at the bus stop, a cleaner picked them up and found my phone number in it. She thought I must be worried about it, so she called me, called a taxi and sent it to me as soon as possible.
中文翻译：
一天，我收到另一所学校的邀请，要做一个关于如何学好英语的演讲，我非常高兴，接受了我的邀请，我准备好了演讲，把笔记放在我的包里，坐公共汽车去了那里。在公共汽车上，我发现笔记和都不见了，我很担心，但我知道公共汽车不会停下来让我去找失物的那一刻在汽车站看到文件，一个清洁工把它们捡起来，在里面找到了我的号码。她想我一定是担心它了，于是打给我，急忙叫了一辆出租车，并尽快寄给我。
标签：
手机失物招领英文范文 第二篇
A jacket lost on the playground, a green jacket with a zipper on the collar, please return it to the owner, crutch room dormitory engagement notice, Holland walshman and his wife have the honor to announce on Saturday that their daughter, Miss Lucy, is engaged to Mr. Samuel Russell. In August, we are very happy to welcome Wei President William Taylor and manager James Rogers will visit Beijing and Shanghai in late April for about one week.
We propose the following itinerary for your consideration on Monday: arrive in Beijing at 4:00 . by flight fltxx, meet Mr. President of Asia Trading Company at the airport and leave for the Great Wall Hotel.
The dinner will be presided over by President X. in the morning of April, the discussion will be held in the Asia Trade Building in the afternoon group discussion On the afternoon of the cocktail party held by British business consultants in Beijing on Wednesday and April morning: sign the letter of intent at noon, Beijing roast duck dinner in the afternoon, visit the summer palace in the afternoon, and leave for Shanghai, please fax for confirmation, so that we can follow your faithful arrangement.
中文翻译：
一件夹克在场上丢失，一件绿色夹克衫，领子上有拉链，失物者请把它还给主人，克鲁奇房间宿舍订婚通知霍兰德·曼夫妇有幸在周六宣布他们的女儿露西与萨缪尔·拉塞尔先生订婚，xx月••活动安排活动安排亲爱的先生/女士，我们非常高兴地欢迎威廉·泰勒总统和詹姆斯·罗杰斯经理按要求于xx月下旬访问北京和上海，为期约一周，我们提议以下行程供您星期一考虑：，下午4:00乘Fltxx航班抵达北京，在机场迎接亚洲贸易公司总裁先生启程前往长城酒店，晚餐由x总裁主持，xx月上午在亚洲贸易大厦讨论下午小组讨论下午英国商务顾问在北京举行的鸡尾酒会星期三，xx月上午讨论：中午签署意向书下午北京烤鸭晚餐下午参观颐和园出发去上海，请您传真确认，以便我们能按照您忠实的安排••XXX X X am pm pm贝贝克。
手机失物招领英文范文 第三篇
I lost my bag on my way to work this morning. There is a binner key on the door. There is a lot of money in it.
I hope the person I find will return it to me soon. The lost and found person asks you to come to anonymous middle school, or call me at my name Wang Li. I will pay him or her.
Thank you for finding a handbag with money. A notebook was left in the school garden this morning. Please go to the dormitory building to get it.
中文翻译：
失物招领失物我今天早上在上班的路上丢了我的手提包。门上有一把宾纳钥匙，里面有很多钱。我希望找到的人很快把它还给我。
失物招领人请你到无名氏中学来，或者打给我的号码是我的名字王丽，我会付钱给他或她，谢谢你找到了一个带钱的手提包一本笔记本今天早上落在学校花园里了，请房主到宿舍楼去取。
手机失物招领英文范文 第四篇
when i came to school this morning, i found an oxford dictionary, which is the sixth printing on the ground of school gate. i was afraid it would be demaged if nobody piched it up. and i stood there for a while seeing no one intended to pick it up. therefore, i took it to my dormitory. the dictionary is brand new. it has a note in the middle of the book where i saw a poem----saying good-bye to cambridge again written in chinese on the pa-pe-r.
我早上去学校的时候，我在学校门口发现一本第六版的牛津字典。我担心如果没有人来认领，那本书会弄坏。我在那里站了一会儿见没有人想要把它捡起来。所以，我就把它拿给我的宿舍了。那本字典是全新的\'。在字典里面我看到一张箯筏，箯筏上写着一首中文诗——再别康桥。
if its owner sees this, please contact me after the school time or just go to my dormitory. my number is 13698965421 and room number is 612.
如果它的主人看到这个，请在课后时间联系我或是去我的宿舍。我的电话号码是13698965421宿舍号是612。
lee
march 11th, 20_
20_年3月11日
手机失物招领英文范文 第五篇
this afternoon, i found a handbag in the playground. there is a pen, a notebook and keys in it. besides, there is a wallet with credit cards and some money in it. my telephone number is 4756333. please the owner contact me.
今天下午，我在操场拾到一个包，里面有一支笔、一本笔记本和钥匙。另外，还有一个钱包，里边有银行卡和现金。我的电话号码是4756333。请失主与我联系。
手机失物招领英文范文 第六篇
Dear Martin: first of all, I want to say thank you. Yesterday when I was playing basketball on the court, I lost my watch by accident. At that time, I was very worried because it was an important gift given to me by my uncle on my 15th birthday.
At that time, I didn\'t know what to do. I cried like a girl, but today I know that you found your watch and took it to the lost and found office I\'m glad that you should be praised for what you have done. You have set a good example for us, your XXX.
中文翻译：
亲爱的马丁：首先我要说声谢谢，昨天我在球场上打篮球的时候，我不小心把手表弄丢了，就在那时，我很着急，因为它是叔叔在我xx岁生日时送给我的重要礼物，当时我不知道该怎么办，哭得像个女孩，但今天我知道了你找到了手表并把它带到失物招领处，我真高兴我觉得你的所作所为应该受到表扬，你为我们树立了一个好榜样你的xxx。
标签： 微信群
手机失物招领英文范文 第七篇
Xiao Z, a Chinese student, returned home in May for the sake of family reunion and selfless dedication. Three or four days later, he found some important documents in his wallet, including American credit card, debit card, student card, social security card, library card, and the sub card of industrial and Commercial Bank of China. He and his family did not find the result most of the day, so he had to contact American international long distance company The relevant departments reported the loss, but the procedures were extremely complicated.
Xiao Z vaguely recalled the last glimmer of hope he held when he bought a mobile phone card with his wallet at the Capital International Airport. When Xiao Z called the airport lost and found office, I heard a warm voice: _please describe your wallet and the documents in it._ although it is not possible, Xiao Z searched for other information from the computer from his intimate words When I asked about the ID number of the student, I felt a little comforted. Xiao Z had already felt that he wanted to get his wallet back and repressed his gratitude and joy.
He reported the number word by word and stayed up almost all night. In the morning, he went to a lost and found office in T3 of Duokou airport. The staff asked for information for him and waited for him to check the information.
After checking the information, Xiao Z finally found it When he learned that Wu Chunya didn\'t pick up his wallet, he said it was time for him to pick up his wallet.
中文翻译：
中国留学生小Z，xx月暑假回家，为了家庭的团圆和团圆无私奉献，三四天后，才发现钱包里除了美元外还放了一些重要证件，信用卡、借记卡、学生卡、社保卡、图书卡，中国工商银行副卡对卡他和家人当天大部分时间没有找到结果，只好向国际长途公司有关部门报失，但手续极其复杂小Z依稀回忆起上次他用钱包在首都国际机场买手机卡时持的最后一张一线希望，小Z到机场失物招领处一通我听到热情的声音：“请描述一下你的钱包和里面的文件”虽然不大可能，但小Z从亲热的话语中，从电脑里搜索其他信息，在键盘上快速键入，而我感到有点安慰地问起学生证号时，小Z已经觉得希望能拿回钱包，压抑心中的感激和喜悦，小Z一字一顿报了号小Z几乎一夜没睡，早上来到多口机场T3一处失物招领处，工作人员为他打听信息并相还在那里等着他查了一次信息后，小Z终于找到了一个钱包，这一次，他不知道说什么激动地得知后，他捡起自己钱包的正是新亚在一家叫吴春环的保洁公司清洁时对该男子的尊敬之情。
手机失物招领英文范文 第八篇
On the morning of June 8, a watch and a suit of sportswear were found in the gymnasium. My telephone number is Mr. Brown.
Dear Mr. Brown, I will go to Quanzhou for a sports meeting tomorrow, so that I can\'t plant trees with my classmates. I have to take a day off.
Thank you Wang Gang.
中文翻译：
xx月xx日上午，体育馆在体育馆里发现了一块手表和一套运动服我的号码是布朗先生亲爱的布朗先生明天我要去泉州参加一个运动会，这样我就不能和同学们一起植树了。我得请一天假谢谢。
手机失物招领英文范文 第九篇
EmilySmith丢了电脑游戏机，黑色。她的电话3275683
Notice for Lost I lost my notebook in the library this afternoon. Its cover is blue and white. I wrote my name on the first paper. There are about two hundred papers. Many 。
Lost Yesterday I lost my student ID card on the playground at school. The card is brown and white. If anyone finds it, please contact me. My telephone number is 346-8546. My name is Tian, and I am in Class One, Grade Seven. Tha..。
Lost I lost my wallet with carelessness on my way to school this morning. Inside there is some money, IP card and a monthly ticket. Will the finder please send it to No. 11 Middle School or telephone me? My name is Wang Li, my ..。
企业回您好！现在市面上英语机构非常多，首先要选择的机构适合您本人的实际需求，不一定机构名气大就好，其次优朗建议可以去实地了解。
手机失物招领英文范文 第十篇
②.I lost my wallet on my way to school this morning. There is some money, a monthly ticket and something else in it. I wish the finder would return it to me soon. Will the finder please come to No. 11 Middle School or call me? I\'..。
③.Lost Hello,everyone!I\'\'..。
④.EmilySmith丢了电脑游戏机，黑色。她的电话3275683
⑤.Notice for Lost I lost my notebook in the library this afternoon. Its cover is blue and white. I wrote my name on the first paper. There are about two hundred papers. Many 。
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